
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag, 11. maj 2022 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Finn, Nis, Jonas 

1. Orientering (Tommy) 
(20 min) 

M-klasser, sidste skoledag, dimission og Islands besøg.  
Tommy har (endnu) et møde d. 25.5 ang. vores M-klasser. Der 
kommer flere elever hele tiden. Der er nok at se til med denne 
opgave, men den bliver løftet godt. 
Sidste skoledag for 9.klasse d. 20.6 og dimission d. 22.6. 
I næste uge, uge 20, kommer vores venskabsklasse fra Island med 34 
børn og 8 voksne. 

2. Økonomi (Tommy) 
(20 min) 

Økonomi – Besparelser 
Der skal spares 23 millioner på skoleområdet.  
Der kommer en invitation til dialogmøde i midten af august, og der 
skal laves høringssvar kort efter.   

3. Kontaktforældremøde (alle) 
(20 min) 

 

Evaluering  
Det var en rigtig god aften med super engagement fra 
kontaktforældrene. Det var meget ærlige fortællinger fra klasserne, 
og der blev mundtligt vidensdelt rigtigt godt. 
Det vil bestyrelsen gerne gentage næste år. 
 
 
Se referat fra Stine 
 
Handlingspunkter: 

- værktøjskasse Sille kigger på Stine referat om det kan  
- Opfølgning 

Ideer til næste år bestyrelsen gerne gentage næste år. 
-  

 

4. Bestyrelses valg (Sille) 
(20 min) 

Opfølgning på bestyrelsesvalg. Vi mangler 2 suppleanter 
Bestyrelsen har vedtaget et fredsvalg: 
To nye bestyrelsesmedlemmer, Kamilla Lindebod, Anders Duus 
Bestyrelsen kigger videre efter suppleanter. 
Vi skal afklare: 

 
- Tidsplan: 

D. 3. maj: Vedtagelse af fredsvalg 
D. 4. maj: orientering til hjemmene om evt. kampvalg. 
D. 31. maj: seneste frist for evt. afstemning  
D. 3. juni: sidste frist for offentliggørelse af valg 
D. 9. juni: konstituerende møde for den nye bestyrelse 

 
Kursusforløb for nye skolebestyrelser d. 22.-23.8 på Køge Rådhus kl. 
19. Man skal møde op enten den ene eller anden dag. Man skal 
melde sig til senest d. 1.6.22. 
 

 



5. Høstfest (Tommy) (10 min) Orientering om Høstfest + vil bestyrelsen bidrage? 
Høstfesten ligger torsdag d. 8.sept næste skoleår. Skolebestyrelsen 
(både ny og gammel) bidrager med en pølsebod. 

6. Legepladsvedligeholdelse 
(Sille) (5 min) 

Der har været et opslag på FB med en slidt legeplads. Hvordan samler 
vi den op? 
Skolebestyrelsen har debatteret legepladsvedligeholdelse.  
Hvis skolebestyrelsen hører noget fra nogen, så må de gerne sende 
afsender videre til ledelsen på skolen. 
Skolen gør, hvad den kan for at vedligeholde skolen – også 
legepladserne.  

7. Kort opfølgning på tidligere 
punkter (Alle)  
(5 min) 

Kommunikation 
Er stadig i proces. 
Udearealer 
PLC´s idéer skal prøve at blive samkørt med bestyrelsen. PLC kan evt 
inviteres med til næste møde. 
Vision 
Der arbejdes videre med visionerne evt også grafisk. 
Landsbypulje 
Jvf udearelaer 
 

8. NYT fra 
(10 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
SFO: Vi har en opsigelse i SFO og har derfor slået en stilling op. 
Forældre: Næste skoleårs skemaer meldes ud midt juni. Hvis nogle 
fra bestyrelsen hører noget inden, så bedes henvendelserne sendes 
videre til skolens ledelse. 
Obs på vejarbejde ved skolen. 
Lærer/ledelsen: Fagfordeling er gået godt. Vi har haft en opsigelse og 
slår en stilling op gående på dansk, PLC/play@heart, evt idræt. Og er 
opmærksomme på at få dækket M-klasserne ordentligt. 

9. Punkter til næste 
møde/opsamling 
(5 min) 

Næste møde d. 9.6 kl. 18 med spisning 
PLC og udeareler – evt kan PLC inviteres med. 
Konstituering af den nye skolebestyrelse.  
Evt fokuspunkter til den nye bestyrelses arbejde 
Skolebestyrelsen er blevet inviteret til at have en plads i 
integrationsrådet. 
 

10. Eventuelt 
(5 min) 

På mødet blev det bragt op, at vi skal overholde gældende 
retningslinjer for brug af film oa. 
Skensved Dejligst afholdes d. 11.6, der bliver kæmpe aktivitet ved 
hallen. Klassernes kontaktforældre er blevet inviteret til at have bod. 
Nogle har takket ja. 

  

  

  

 


